
Møte Teams 17. oktober 2021 
 

Oppmøte: 
Simen, Lene, Ingrid Elise, Lars Jørgen, Oddvin og Terje 

 

Saker: 
Trenere neste år og rammer. 

- Hvor tøft skal vi satse?  

- Må ha inn en god selger for å selge/skaffe sponsormidler  

- Kontormedarbeider/sekretær kan gjøre en innsats, men får ikke til noe salg av det.  

- Lyse ut en stilling i Valdres FK 

o Simen lager en stillingsannonse for å se om vi kan legge ut på våre sider.  

- Herrelaget: 

o Signaler på at Atle og Philip kan fortsette 

- Damelaget:  

o Ingen fortsettelser på de som er nå 

o Avtalt møte med de to på toppidrett for å bli dametrenere 

- Juniorlaget: 

o Knut Olav Veimodet er interessert, men må ikke bli for mye penger 

o 2-3 økter i uka + kamp 

o Må være en person som spillerne liker fordi dette nivået er kanskje ikke for 

høyt.  

o Vegard Bråten kan også være et navn.  

Loppemarked 

Cuper 



Billotteri/lotteri 

- Simen setter opp «lister» og fasiliteter så godt han kan fra Oslo, og ser på lister på 

hvem som skal stå og når. To og to sammen på stands, og maks 2 timer på tid.  

o Ca. 20 spillere 

o 20 stk. per spiller 

o + stands flere steder m/ liste 

- Hva gjør vi med billotteriet?  

o Start rundt den cupen (i starten av desember).  

Administrativt arbeid 
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